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P R O T O K Ó Ł   N R LXXXV/2022 
z osiemdziesiątej piątej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Radomiu  

odbytej w dniu 5 grudnia 2022 roku 
w Sali Obrad Rady Miejskiej w Radomiu im. Marii Kelles - Krauz, Rynek 1 

 
Ad. 1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy. 
Posiedzenie otworzyła i na nim przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Radomiu – 
radna Kinga Bogusz. 
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Na sesji obecni byli radni według listy obecności, która została dołączona do materiałów z sesji. 
Radni nieobecni: Marcin Kaca, Piotr Kotwicki.  
  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz poinformowała, że sesja została zwołana na 
wniosek Prezydenta Miasta Radomia zgodnie z zaproponowanym przez wnioskodawcę porząd-
kiem obrad. 
Wniosek o zwołanie sesji wraz z zaproponowanym porządkiem obrad został dołączony do ma-
teriałów z sesji. 
 
Na sekretarzy obrad zgłoszono radnych: Kazimierza Staszewskiego i Roberta Chrobotowicza. 
Radni wyrazili zgodę na pełnienie funkcji sekretarzy. Sekretarze zostali wybrani jednogłośnie 
(25 za - głosowanie nr 1). 
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
     Miasta Radomia na lata 2022 – 2045 - druk nr 742. 
3. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finan-
sowej Gminy Miasta Radomia na lata 2022 – 2045 - druk nr 742. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej, która wydała opinię pozytywną.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że to dobra wiadomość, że dochody wzrastają o kwotę                      
15 mln zł. Zapytał, w jaki sposób udało się wykreować dodatkowe dochody o tak znaczącej 
wysokości?  
 
Radny Łukasz Podlewski poruszył sprawę dokapitalizowania MOSiR-u w Radomiu i poprawę in-
frastruktury sportowej – okres realizacji zadania 2019 – 2026. Łączne nakłady 249 mln zł. Za-
pytał, ile tak naprawdę do tej pory budżet miasta czy MOSiR kosztowała budowa Radomskiego 
Centrum Sportu? Kiedy zostanie podpisana umowa dotycząca rozbudowy ul. Piwnej oraz bu-
dowa ul. Zgodnej w Radomiu wraz z infrastrukturami i odwodnieniem? Wypowiedź pani prezy-
dent dot. zagrożenia wynagrodzeń nauczycieli – zapytał, czy pensje dla nauczycieli za miesiąc 
grudzień zostały wypłacone, a jeżeli nie, to kiedy będą wypłacone?  
 
Radny Dariusz Wójcik stwierdził, że jest zaniepokojony wykreśleniem z budżetu pieniędzy na 
rozbudowę szkoły nr 2 dlatego, że straż pożarna rozpoczęła procedurę zamknięcia tej szkoły. 
Myśli, że do końca roku ta szkoła będzie zamknięta, bo nie spełnia wymogów p.poż. Rok temu 
dyrektor szkoły miał obiecane, że w tym roku szkoła ruszy i tak odpisał straży pożarnej, która 
dała warunkową zgodę. Do szkoły przyszło pismo, że szkoła będzie zamknięta, na które musi 
dyrektor się odnieść w ciągu trzech dni. Na pewno straży nikt nie przekona, żeby tego nie zrobić. 
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Uczy się tam bardzo dużo dzieci. Radny zapytał, czy przy ewentualnym zamknięciu jest gdzie 
tę szkołę przenieść? Stwierdził, że jest to sytuacja bardzo niepokojąca.  
 
Radny Marcin Majewski – wykreślenie zadania przygotowania dokumentacji – co się takiego 
stało, że to zadanie zostało wykreślone? Czy nie można było tego zadania przesunąć do środ-
ków niewygasających i po mimo wszystko wykonać tą dokumentację? Co się wydarzyło przez 
tydzień czasu, że opóźnia się spłatę zobowiązań o 4 mln zł? Czy sytuacja finansowa gminy jest 
w takim stanie, że te 4 mln zł robią różnicę? Wynagrodzenia dla nauczycieli – pani wiceprezy-
dent Kalinowska w jednej z rozgłośni straszyła, że wynagrodzenia nie zostaną zapłacone na 
czas przez to, że radni klubu Prawa i Sprawiedliwości zagłosowali, jak zagłosowali. Czy te wy-
nagrodzenia zostały zapłacone nauczycielom? Dla jakich grup czy jednostek wynagrodzenia zo-
stały zabezpieczone w ostatnio przegłosowanej uchwale?  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił informacji dotyczących: 
- rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na rozbudowę ul. Piwnej i budowę ul. Zgodnej, 
- stanu technicznego szkoły przy ul. Lipskiej,  
- zastrzeżeń straży pożarnej i sanepidu w stosunku do innych placówek oświatowych, 
- zagrożenia zamknięcia przez straż pożarną szkoły przy ul. Lipskiej. 
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił informacji dotyczących: 
- wzrostu o 15 mln zł dochodów i wydatków, 
- wysokości dokapitalizowania Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, 
- zabezpieczenia wynagrodzeń dla nauczycieli w budżecie i WPF-ie, 
- zagrożenia wypłaty wynagrodzeń dla nauczycieli,  
- powodów zdjęcia projektu uchwały dotyczącego WPF z porządku obrad poprzedniej sesji, 
- braku grup zawodowych, dla których wynagrodzenia zabezpieczałaby ta uchwała, 
- przesunięcia spłaty 4 mln zł na kolejne lata.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (12 za, 0 przeciw, 13 wstrzymujących się – głoso-
wanie nr 2) podjęła 

Uchwałę nr LXXXV/819/2022 
w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 
2022 – 2045.  
 
 
Ad. 3. Zamknięcie obrad. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad za-
mknęła LXXXV. nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Radomiu o godz. 16.35.  
 
 

          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                       Kinga Bogusz 
 
 
Sekretarze: 
 
1. Staszewski Kazimierz  …………………………………………………… 
 
2. Chrobotowicz Robert  …………………………………………………… 
 
Protokółowała: Agata Gierczak.  
 


